
PROTOKOL Nr VII/2015 

Obrad VII (nadzwyczajnej) Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytych w dniu 25 marca 2015r 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 18°0, a zakooczyly siy 0 godz. 1955 . 

Ustawowa liczba radnych - 15 
W sesji uczestniczylo - 15 radnych tj. 100% ustawowego skladu rady /lista 
obecnosci w zal,!czeniu do protokotu!. 

Porzadek obrad: 
1. 	 Otwarcie Obrad VII Sesji Rady Gminy. 
2. 	 Uwagi do porz'!dku obrad. 
3. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami. 
4. 	 Podjycie uchwaly - Stanowisko Rady Gminy Kotuo w sprawie 

funkcjonowania skladowiska odpad6w w Kotuniu. 
5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia zalozeo do planu zaopatrzenia w 

cieplo, energiy elektryczn,! i paliwa gazowe dla Gminy Kotuo. 
6. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 
7. Zamkniycie Obrad VII Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 
Przewodnicz,!ca Rady Teresa Brusniak otworzyla VII (nadzwyczajn,!) Sesjy 
Rady Gminy Kotuo. Stwierdzila quorum. Przywitala wszystkich przybylych na 
dzisiejsz,! sesjy: radnego Rady Powiatu Siedleckiego lana Kucia, bylego W6jta 
Gminy Kotuo Slawomira Adamiaka, W6jta Grzegorza G6rala, Sekretarza 
Gminy Slawomira Smolaka radnych oraz mieszkaoc6w przybylych na dzisiejsz,! 
sesJY· 

Ad pkt. 2 
- Radna Barbara Plichta stwierdzila, ze nie otrzymala zawiadomienia 

o dzisiejszej sesji. Rozumie, ze jest to sesja nadzwyczajna i moze bye 
niedotrzymany termin, ale porz,!dek sesji, jej terrnin, miejsce, data i 
godzina powinny bye radnemu wskazane. W zwi,!zku z tym stawiam 
wniosek formalny, aby projekty uchwal dzisiejszej sesji odczytae a nie 
tylko wyswietlie. 

-	 W6jt wyjasnil, ze sesja ta jest sesj,! nadzwyczajn,! i materialy zostaly 
dostarczone pod adresy zamieszkania radnych poprzez pracownik6w 



urzC(du. Nic mu nie wiadomo 0 tym, aby ktorykolwiek z radnych nie 
otrzyma! materia!ow na sesjer. 
Protoko!ujifca oswiadczy!a, ze sama osobiscie dostarczy!a radnej Plichcie 
materiaiy na tif sesjC( pod jej adres zamieszkania. 
Radny Micha! Adamczyk oswiadczy!, ze zbyt czC(sto zdarza siC(, aby radna 
Barbara Plichta oswiadcza!a, ze nie otrzyma!a materia!ow na sesjC( lub 
komisjC(. Wszyscy radni je otrzymujif, tylko Pani zg!asza ich brak. Zatem, 
aby przerwae ten stan rzeczy poprosi!, aby od nastypnej sesji - materiaiy 
dla Pani radnej Plichty wysy!ane by!y listem poleconym za zwrotnym 
potwierdzeniem odbioru. 
Wojt Grzegorz Goral wyjasnii , ze zwroci uwagC( na taki sposob 
dostarczania radnej korespondencji. Jest to sesja nadzwyczajna, zatem 
radni 0 jej programie i dacie dowiedzieli siC( dwa dni wczesniej. 
Jednak w przypadku zwykiych sesji, to 0 ich terminie radni zostali juz 
zawiadomieni na sesji budzetowej w ubieg!ym roku . Data oraz materiaiy 
na obecna sesjC( byiy dostC(pne juz w poniedziaiek na stronach BIP UrzC(du 
w zak!adce "Rada Gminy" i takjest w przypadku kaZdej sesji . Zatem nie 
jest tak, ze radni nie mogif siC( dowiedziee 0 terrninie i materiaiach na sesjC( 
wczeSniej zanim otrzymajif pocztif swoj w!asny zestaw materia!Ow. 

- Bogus!aw Waldemar Gruszka zabra! g!os jako przedstawiciel Komitetu 
Protestacyjnego przeciw sk!adowaniu odpadow w Kotuniu . Poprosii, aby 
zmienie nazwC( punktu dotycZifcego podjC(cia uchwaiy na temat 
funkcjonowania sk!adowiska odpadow w Kotuniu. To jest z!a nazwa, 
poniewaz to skfadowisko od nowego rokujuz nie powinno funkcjonowac. 
Nie mozna mowie 0 jego funkcjonowaniu, bo to zaprzecza dokumentom, 
ktore posiadamy. Jego juz nie powinno bye, ono nie moze funkcjonowac. 
Zaznaczy!, ze nie chodzi mu 0 zmianC( nazewnictwa projektu uchwaiy 
przygotowanej w tej sprawie, chce aby zmienie zapis punktu 4 porzifdku 
obrad i zamiast obecnego wprowadzic punkt: PodjC(cie uchwa!y 
o niewaznosci uchwa!y w sprawie sprzedaZy gminnego sk!adowiska 
odpadow komunalnych w Kotuniu. 

Przewodniczifca Rady stwierdziia, ze wniosek ten przyjmuje i podda!a go pod 
g!osowanie radnych. 
Wniosek zosta! przyjC(ty jednog!osnie /za-lS/ w giosowaniu jawnym 

- NastC(pnie Bogus!aw W. Gruszka zg!osi! wniosek 0 dO!ifczenie do 
porzifdku obrad uchwaiy w sprawie zobowiifZania Wojta do powoiania 
sztabu kryzysowego w sprawie likwidacji skfadowiska odpadow - z datif 
takif samif jaka widnieje w Wojewodzkim Planie Gospodarowania 
Odpadami. 
Protoko!ujifca stwierdzi!a, ze brakjest podstaw prawnych do podjC(cia 
przez RadC( takiej uchwa!y. Kazda uchwa!a powinna miec podstawC( 



prawna, kt6ra daje Radzie delegacje do zajmowania siy sprawami zgodnie 
zjej kompetencjami. W tym miejscu odczytala cal,! tresc art. 18 ustawy 
o samorz,!dzie gminnym. Zaznaczyla taUe, ze zarz,!dzanie kryzysowe jest 
kompetencja W6jta Gminy i od podejmuje bezposrednio decyzje z tego 
zakresu a nie rada. 
Bogusbw W. Gruszka nadal wskazuje na potrzeb'!, aby to Rada Gminy 
nakazab W6jtowi powobnie sztabu kryzysowego. Stan jaki obecnie 
znajduje siy w Kotuniu trzeba wyraznie nazwac stanem kryzysowym. 
Niedlugo moze dojsc do epidemii i trzeba podejmowac w tej sprawie 
szybkie i stanowcze decyzje. Zaznaczyl jednak, ze mieszkancy nie 
przyszli tu, aby zakl6cac pracy rady i przerzucac si y kompetencjami. 
Chc'!, aby sprawa skladowiska zostala jak najszybciej rozwi,!zana. 

- W6jt Grzegorz G6ral wyjasnil, ze zar6wno on jak i radni widz'! potrzeby 
szybkiego uregulowania stanu w jakim obecnie znajduje siy skladowisko. 
Wlasnie dlatego zostala zwolana ta nadzwyczajna sesja Rady Gminy. 
Ustalono godziny sesji tak, aby jak najwiycej os6b moglo w niej 
uczestniczyc. Jesli chodzi 0 dziabnia - to Rada Gminy jest organem 
uchwalodawczym a to W6jtjest tym organem od dzialania. To W6jt 
zgodnie z przepisami prawa powoluje sztab kryzysowy, jesli wystypuj,! 
takie przeslanki. Wszyscy jak tu jestesmy kontaktujemy siy ze sob,! 
wzajernnie. Protestuj'!cy poprzez swoich przedstawicieli kontaktuj,! siy 
z W6jtem jesli maj,! jakies informacje odnosnie skladowiska - on 
natomiast przekazuje protestuj'!cym wszystkie informacje, jakie na ten 
temat posiada. Nie mozna przeciez powiedziec, ze Gmina uchyla siy od 
informowania 0 jakichkolwiek sprawach dotycz,!cych skladowiska. 
Jestesmy jednak organem administracji publicznej i musimy przestrzegac 
prawa. Nie mozemy dzialac niezgodnie z zapisami ustawowymi. 

-	 Radny powiatowy Jan Kuc stwierdzil, ze nie warto siy w tej chwili spierac 
o tak blahe sprawy jak to, kto powinien cos zrobic. Najwazniejsze w tym 
wszystkim jest to, aby bylo robione wszystko, co pozwoli rozwi,!zac t'! 
sytuacjy. W tej sprawie decyzje i dzialania podejmuje W6jt, jako organ 
wykonawczy Gminy. I p6ki to robi, to nie warto tracic czasu na zbyteczne 
dyskusje. 

-	 Teresa Rybak-Swil0 zaprotestowala stwierdzeniu, ze jak na razie W6jt 
robi wszystko, zeby zakonczyc istniej,!cy stan rzeczy. Juz 15 stycznia 
WIOS przyslal do W6jta wniosek 0 wszczycie postypowania 
o zamkniyciu skladowiska i jak do tej pory, to nic Pan Wojt w tej sprawie 
nie zrobil. 

-	 W6jt Grzegorz Goral stwierdzil, ze jego przedmowczyni rna 
nieprawdziwe informacje na temat wszczycia postypowania dotycz'!cego 
skladowiska. To on,jako W6jt w dniu 15 stycznia br. wyslal do WIOS 
w Minsku Mazowieckim zawiadomienie 0 stanie funkcjonowania 
skladowiska odpadow w Kotuniu. Wysla1em zawiadomienie do WIOS 



dlatego, ze jest to jedyny organ, kt6ry moze skontrolowac dzialalnosc 
skladowiska. Wtedy jeszcze mieszkancy nic nie m6wili, ze cos zlego 
dzieje siy na skladowisku. Decyzje mieszkanc6w zostary podjyte dopiero 
na pocz~tku marca . To wlasnie Urz~d monituje stale do WIOS i z~da 
przeprowadzenia poprawnego postypowania kontrolnego. Jednak z cal~ 
stanowczosci~ stwierdzam, ze nie siedzimy bezczynnie od stycznia, przez 
cary czas zbieramy materialy dotycz~ce dzialalnosci skladowiska od 
momentu jego sprzedary az do dnia dzisiejszego. Proszy nie wprowadzac 
mieszkanc6w w bl~d swoim twierdzeniem. 

- Teresa Rybak-Swilo stwierdzila, ze jak do tej pory, to tylko widac, ze 
mieszkancy cos robi~, bo widac ich w miejscu protestu - a W6jta dzialan 
wcale nie widac. Obkladacie siy tylko papierami i czekacie. 

Wiycej uwag ani wniosk6w nie zgloszono. 

Ad 	pkt. 3 
W6jt poinformowal zebranych, ze w okresie pomiydzy 16 a 25 marca br. 
zajmowal siy nastypuj~cymi sprawami: 

I. 	 Podpisano porozumienie z Powiatem Siedleckim na wykonanie 
dokumentacji technicznej na modemizacjy drogi powiatowej Broszk6w
Zeliszew. 

2. 	 Odbylo siy spotkanie ze Starost~ Siedleckim i Wicestarost~ Siedleckim 
w kt6rym uczestniczyJi takZe Panowie Gruszka, Pan Jastrz((bski, Pan 
Gaciong i przedstawiciele MPK oraz Gminy Kotun. Na spotkaniu tym nie 
zapadly zadne uzgodnienia. Firma twierdzi, ze dzialala zgodnie z prawem, 
my natomiast wszyscy utrzymujemy, ze jest zupelnie inaczej. 
Nastypnie odczytal pismo WIOS z dnia 19 marca br. w sprawie dalszego 
postypowania ze skladowiskiem odpad6w. Jest w nim mowa 0 tym, 
ze w niekt6rych miejscach odpady znajduj~ siy poza nieck~ skladowiska 
i nalezy ichjak najszybciej usun~c. Wsp6lnie z protestuj~cymi 
ustalilismy, ze nalezy wpuscic na skladowisko firmy MPK s~ , aby 
wykonala niezbydne dzialania zapobiegaj~ce skazeniu srodowiska. 
Powinni takZe zabrac odpady posegregowane, kt6re na tym skladowisku 
mog~ Jezec tylko trzy dni. Po rozmowie z przedstawicielami firmy MPK 
dowiedzialem siy, ze takie dzialania firma chciala podj~c w dniu 
23 marca, ale nie zostala wpuszczona na skladowisko. 

Robert Karas zapytal, jakie to s~ odpady, a jakimi kodami i dlaczego 
mog~ lezec na skladowisku tylko 3 dni. 

- W6jt wyjasnil, ze s~ to te odpady, kt6re Jez~ po Jewej stronie od wjazdu 
na skladowisko. To s~ odpady komunalne, kt6re na tym skladowisku 
powinny lezec tylko 72 godziny. Trzebaje zaladowac i wywiesc. 

-	 Robert Karas zapytal, czy to s~ odpady niebezpieczne. 



- W6jt zaprzeczyl, jeszcze raz podkreslil, ze s<J to odpady komunalne. 
- Robelt Karas zapytal ponownie - jesli to odpady komunalne, to dlaczego 

mog<Jlezee na skladowisku tylko 3 dni. 
- W6jt wyjasnil, ze S<J one przeznaczone do recyklingu i powinny 

znajdowae siy w innym miejscu niz skladowisko. 
- Janusz Gruszka zapytal W6jta dlaczego m6wimy tu 0 wwozeniu 

i wywozeniu odpad6w ze skladowiska, kt6re juz nie istnieje. 
To skladowisko istnialo tylko do koflCa ubieglego roku. Teraz powinna siy 
juz odbywae jego rekuitywacja, a my ci<Jgle m6wimy 0 nim jak 
o istniej<Jcym prawnie skladowisku. Nie chcemy bye nachalni, ale juz 
d1uzej tak bye nie moze. Pan W6jt jest niekompetentny do wykonywania 
juz zadnych dzia1an. To juz teraz widzimy. Tu potrzebny jest Starosta 
Siedlecki. To co siy stalo po nowym roku, to nielegalne dzialania prawne. 
Pozwolono na to, ze sktadowisko, kt6re powinno bye juz zamkniyte nadal 
dzia1al0 i nikt z tym nic nie zrobiL Zgotowaliscie nam Panstwo potwomy 
los. Sprowadziliscie na nas zagrozenie epidemiologiczne, sanitame 
i stworzyliscie nam piekl0 na ziemi. To W6jt z radnymi odpowiadacie za 
taki stan, jaki jest obecnie. Czy zastanawialiscie siy nad tym, co robicie. 
Czy pytaliscie siy nas, czy my siy na to zgadzamy. 
W6jt Grzegorz G6ral wyjasnil, ze chce siy usprawiedliwie za zarzuty 
poczynione przez Pana Janusza Gruszky. Wskazal Pan na mnie jako tego 
winnego, za caly ten stan, a przeciez jest znacznie inaczej. 
Janusz Gruszka przeprosi! i wyjasnil, ze jego wyst<Jpienie nie dotyczyl0 
W6jta G6rala. Pan akurat zrobil wszystko, co mozna by!o zrobie w tej 
sprawie a moze jeszcze wiycej . 

- Agnieszka Zawadzka zapytala obecnego na tej sesji bytego W6jta Gminy 
Kotun Stawomira Adamiaka, czy posiadat Pan dokumenty 0 tym, kt6re 
m6wily, ze sktadowisko powinno bye zamkniyte po dniu 31 grudnia 2014 
roku. 
Stawomir Adamiak potwierdzit, ze tak<J wiedzy posiadano i dlatego 
zdecydowalismy siy je sprzedae. Wiedzielismy, ze po tej dacie nast<Jpi 
jego zamkniycie. 

- Agnieszka Zawadzka kontynuowala swoje wyst<Jpienie i zapytala W6jta 
o jego stanowisko w sprawie, kt6r<J siy tu wszyscy zajmujemy. Nikt do tej 
pol)' nie slyszat Pana stanowiska, bo nigdy Pan go nie prezentowaL 
Chciataby wiedziee, co byl0 podstawa podjycia decyzji 0 sprzedaty 
sktadowiska. 
Stawomir Adamiak stwierdzi!, ze w rozmowach prowadzonych 
z zainteresowanymi kupnem sktadowiska by! podkreslany temat, ze 
skladowisko rna sJ:uzye jako punkt przeJ:adunkowy dla firm zajmuj<Jcych 
siy zbi6rk<J odpad6w. Nie byl0 mowy 0 tym, ze zostanie ono 



wykorzystane w taki spos6b jak to rna miejsce obecnie. Nigdy nie 
podjylibysmy takiej decyzji. 
Tadeusz Gaciong stwierdzil, ze w dokumentach rady z sesji na kt6rej 
zapadia ta nieszczysna uchwala jest mow a 0 tym, ze to Pan uzasadnial 
jego sprzedaz. 
Slawomir Adamiak stwierdzil, ze prawie wszystkie projekty uchwal 
uzasadnia W6jt. 

- Tadeusz Gaciong zapytal, dlaczego nie zamknylismy skiadowiska tak jak 
zrobily to inne samor~dy. 
Slawomir Adamiak stwierdzil, ze nikt nie m6gI przewidziec tego, ze firma 
bydzie dzialala w taki spos6b. 

- Agnieszka Zawadzka stwierdzila, ze jest bardzo ciekawa, czy po 
sprzedaty skiadowiska zaglqdal Pan (wskazanie na Slawomira Adamiaka) 
na skiadowisko. Czy zainteresowal siy Pan tym, co siy tam dzieje. 

- Slawomir Adamiak stwierdzil, ze nic nie zapowiadalo tego, co dzialo siy 
na skladowisku w ostatnich miesiqcach. 
Teresa Rybak-Swilo stwierdzila, ze mieszkancy majq zal do bylego W6jta 
oraz radnych za tq decyzjy. Majq pretensje 0 niedopilnowanie tego, ze na 
skiadowisku nie rna punktu przeladunkowego tylko zwozi siy odpady nie 
wiadomo skqd. Dlaczego tak siy stalo. 
Slawomir Adamiak wyjasnil, ze to nie gmina wydala zezwolenie na ww6z 
odpad6w na to skladowisko. My nic nie wiedzieJisrny 0 takim 
zezwoleniu. 

- Tadeusz Gaciong zapytal Slawomira Adamiaka, czy wobec tego co siy 
stalo czuje siy oszukany przez finny MPK. 
Slawomir Adamiak stwierdzil, ze wszyscy zostalismy oszukani. 
Tadeusz Gaciong zapytal, dlaczego nie zostal zawiadomiony 0 sprzedaty 
wysypiska. 
Dariusz Rojek zapytal, dlaczego W6jt i kilku radnych zadecydowaliscie 
za wszystkich mieszkanc6w. 
Agnieszka Zawadzka poprosila wszystkich, aby sit( nie kl6cono, bo 
szkoda czasu na k16tnie. Pan Adamiak tez przeciez przyznal, ze zostal 
oszukany tak sarno jak i my wszyscy. Skupmy siy teraz nad tym, aby 
podjqc wsp61ne dzialania konczqce ten stan rzeczy. 

- Slawomir Adamiak odczytal treSc przygotowanego przez siebie 
oswiadczenia, kt6re poprosil, aby zostalo dolqczone do materiaI6w z tej 
sesJ 1. 

- Agnieszka Zawadzka zapytaia bylego W 6jta, czy rna Pan jakqs 
propozycjy, aby obecny stan rozwiqzac. 

- Waldemar Gruszka stwierdzil, ze nie zabieral wczesniej glosu, bo chcial 
pozwoJic wypowiedziec siy wszystkim zainteresowanym tq sprawq. 
Wartosciq tego spotkania jest to, ze wszyscy mogli sit( wypowiedziec. 



Nie wierzy Panu (wskazanie na Slawomira Adamiaka), ale nie jest to 
kwestia wiary. Nalezy przewidywae, co moze siy stae z podjyt<j decyzj<j. 
Tego ucz<j i wymagaj<j od kaZdego zarz<jdzaj<jcego. Pan nie zdal tego 
egzaminu. To co siy stalo jest wielk<j pomylk<j i to Pan tu zawinil 
najbardziej. Czy jest Pan w stanie przyznae siy do swego blydu. Czy jest 
Pan w stanie przeprosie za to, co Pan zrobil. To jest dla Pana kolo 
ratunkowe, kt6re dzisiaj Panu dajemy - moze Pan z niego skorzystae. 
Czy rna Pan tak<j odwagy cywiln<j, aby to przy nas wszystkich powiedziee. 
Nie, nie widzy zeby chcial Pan z tego skorzystae. I jeszcze na wiecu 
wyborczym chwalil siy Pan tym, ze udalo siy Panu sprzedae skladowisko 
i zarobie milion dla gminy - i czym tu siy bylo chwalie, wstydu Pan nie 
masz, ot i wszystko. Proszy przyjse na blokady i nas wspierae. 
Proszy przyjse na blokady, jak bydzie tam telewizja TVN, kt6ra bydzie 
prowadzila program specjalny w tej sprawie. Wszyscy Paristwo przyjdicie 
na blokady, radni r6wniez, aby wykazae, ze jestescie razem 
z mieszkaricami. Zle zrobilismy, ze nie zawiadomilismy od razu CBA, bo 
oni by przyjechali i zamknyli skladowisko od razu. W niedziel y 
zapraszam jeszcze raz na zebranie wiejskie w tej sprawie. Panstwo radni 
prosimy, abyscie przyznali siy do winy i podjyli stosown<j uchwaly. 
lestem za skutecznymi dzialaniami. Nie rna zadnych kompromis6w, nie 
rna zadnego porozumienia z firm<j MPK. Nie bydzie zadnych ustypstw, 
nie bydzie zadnego przysypywania tego, co na skladowisku. To W6jt 
powinien zrobie teraz wszystko, aby te odpady zostaly od nas zabrane. 
Ich tu nie powinno bye. 
Agnieszka Zawadzka zapytala W6jta, na co teraz czekamy w sprawie 
skladowiska. 
W6jt Grzegorz G6ral wyjasnil, ze czekamy na protok61 z kontroli, kt6ry 
mial bye juz dwa tygodnie temu. lednak dziyki naszym dzialaniom nie 
zamkniyto postypowania, tak jak to planowano. Szybko i bez zadnych 
wskazari na nieprawidlowosci. To dziyki Kierownikowi ZGK Bogdanowi 
Kuciowi i Kierownikowi Referatu Rozwoju Gminy Danielowi 
Polkowskiemu ta kontrolajeszcze siy nie zakoriczyla, tylko zwiykszony 
zostal jej zakres. To nasze dzialania zostaly w tej chwili uwzglydnione 
i kontrola bydzie obejmowala znacznie szerszy obszar dzialania 
skladowiska. 
Wieslaw lastrzybski zapytal, czy W6jt kontaktuj<jc siy z WIOS 
i prokuratorem nie zwr6cil uwagi na to, ze po tak opisanej sytuacji 
pr6buje siy wyplycie problem. 
W6jt Grzegorz G6ral stwierdzil, ze powiadomil prokuratora 0 pismie do 
WI~S, udostypnil mu takZe wszystkie dokumenty Jakie posiada w tej 
spraWle. 



- Agnieszka Zawadzka stwierdzila, ze wszyscy znaj1) juz stanowisko 
poprzedniego W6jta w tej sprawie, a co Pani Przewodnicz1)ca i radni 
zamierzaj1) zrobic z t1) spraw1). 

- Przewodnicz1)ca rady Teresa Brusniak stwierdzila, ze stanowisko rady 
zaraz zostanie odczytane. Jest to nastypny punkt porz1)dku sesji. 

Wiycej uwag ani pytan nie wniesiono. 


Ad pkt. 4 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodnicz1)ca Rady Teresa Brusniak odczytala projekt Uchwaly 

Nr VIJ.38.2015 - stanowisko Rady Gminy Kotun w sprawie funkcjonowania 

skfadowiska odpad6w w Kotuniu. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 5 

W6jt poinformowal, ze projekt uchwaly zostal wylozony do publicznego wgl1)du 

i przedstawiony do konsultacji spolecznych. Projekt w tej sprawie wynika 

z przepis6w prawa energetycznego. Musimy uchwalic taki dokument, aby 

korzystac z funduszy europejskich. Jest on takZe potrzebny do uzyskania 

doplaty na termomodemizacjy obiektu Szko!y Podstawowej w Kotuniu. 

Odpowiedni wniosek zostal juz zlozony w 2010 roku i dotyczy jeszcze pomocy 

z transzy 2007-2013. 


- Radna Barbara Plichta zapytala, czy przedstawiony program dotyczy 
tylko wspomnianych przez W6jta inwestycji. 

- W6jt zaprzeczy!. Jest to program dotycz1)cy wszystkich inwestycji 
proekologicznych dotycz1)cych zmniejszenia zuzycia energii. 

- Wieslaw Jastrzybski zapytal, czy w perspektywie bydzie takZe inwestycja 
gazyfikacji gminy. 

- W6jt wyjasnil, ze program dotyczy takZe instalacji gazowych. Ale jesli 
chodzi 0 gaz ziemny, to nie widzi w najblizszej przyszlosci mozliwosci na 
wybudowanie gazoci1)gu. 

- Wieslaw Jastrzybski zapytal, czy nie mozna by bylo skorzystac 

z przyl1)czenia siy do istniej1)cej na terenie Gminy SiedIce nitki 

gazownlczeJ. 


- W6jt wyjasnil, ze juz kiedys badalismy tak1) mozliwosc. Niestety ich 
instalacje nie przewiduj1) dalszego rozszerzenia nici gazowniczych. 
Za male przekroje rur zastosowano. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 



Przewodnicz'lca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr VII.39.20 15 w sprawie 

przyjycia zalozen do planu zaopatrzenia w cieplo, energi y elektryczn'l i paliwa 

gazowe dla Gminy Kotun. 

Uchwala zostala podjyta wiykszosci'l glosow lza-14, wstrzymal siy-ll 

w glosowaniujawnym. 


Ad pkt. 6 

Protokol w poprzedniej sesji zostal przyjyty jednoglosnie !za-15! w glosowaniu 

Jawnym. 


Ad pkt. 7 

Wobec wyczerpania porz'ldku obrad Przewodnicz'lca Rady Teresa Brusniak 

podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w posiedzeniu. 

Nastypnie zamknyfa Obrady VII (nadzwyczajnej) Sesji Rady Gminy w Kotuniu. 


Elzbi trzybska 

:RZW~~tJ:.cYRA

:Hie!.::1 
. 

B 

y 

'. k 
. nlQ 

http:VII.39.20

